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امام جمعه بناب: شهدای مدافع حرم بر گردن همه ایرانیان حق دارند

امام جمعه بناب گفت: شهیدانی که امروز به عنوان مدافعان حرم وارد کشور میشوند، اصیلترین انسانها هستند و این

افراد پیشگامترین مجاهدانی هستند که هر یک از آنها بر گردن فرد فرد ما ایرانیان حق دارند.

امام جمعه بناب گفت: شهیدانی که امروز به عنوان مدافعان حرم وارد کشور میشوند، اصیلترین انسانها هستند و این افراد
پیشگامترین مجاهدانی هستند که هر یک از آنها بر گردن فرد فرد ما ایرانیان حق دارند.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجتالاسلام مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای آیین عبادی سیاسی نماز جمعه
شهرستان بناب، با اشاره به نامه دوم مقام معظم رهبری برای جهان غرب اظهار داشت: این نوشته سراپا حقایق بود و مخاطبان

آن جوانان کشورهای غربی بودند ولی تمام اندیشمندان غربیها را متوجه خود کرد.

وی افزود: امروز در اوضاع آشفته و فضای ملتهب دنیا مردم دنیا تشنه چنین حقایقی هستند و آنچه در این نامه آمده است از
عمق دسیسههای شیاطین و خیانتهای قدرتهای زر، زور و تزویر پرده برداشته و اشاره دقیق به کانونها و مؤلفههای فتنه،
ظلم، ستم و فجایع موجود در بلاد اسلامی شده و در واقع نامه معظمله اتمام حجت بود برای هر انسان هوشیار و اندیشمند از

این رو در چنین روزگاری برای شناخت مردم دنیا از دسیسههای دشمنان باید از تمام ابزارها استفاده کرد و بهره جست.

امام جمعه شهرستان بناب سپس با رد هرگونه اظهار نظر و تفکری در خصوص حمایت جمهوری اسلامی ایران از جبهه مقاومت
تصریح کرد: گاهی تفکراتی در بین افراد وجود دارد که ناپخته و احیاناً غرضآلود است و خدای نکرده بلندگوی دشمن محسوب

میشود.

حجتالاسلام باقریبنابی اضافه کرد: از اینکه مطرح میکنند از عراق، لبنان، سوریه، غزه و فلسطین به ما چه ربطی دارد، باید
گفت، این حرفها و اینگونه تفکر، تفکر دشمن است و این تفکر مردود است و داشتن چنین تفکری صدها سال ندامت و

پشیمانی را به دنبال خواهد داشت.

وی با اشاره به حضور آمریکا در منطقه تأکید کرد: در حالی که آمریکاییها از آن سوی دنیا با حضور در منطقه قصد چپاول
ثروتهای منطقه را دارد، نباید ما نیز بیتفاوت باشیم.

خطیب جمعه شهرستان بناب در عین حال تصریح کرد: یقین داشته باشیم که امروز اسرائیل و عربستان یعنی آمریکا و غزه،
لبنان، سوریه و فلسطین یعنی ایران. لذا نباید در چنین اوضاعی بیتفاوت باشیم.

حجتالاسلام باقریبنابی در ادامه خطبههای نماز جمعه بناب با قرائت بخشی از نامه امیرالمؤمنین(ع) خطاب به مصریها اظهار
داشت: در این نامه آمده است «آیا نمیبینید که کشور شما هر روز در حال کوچک شدن است و رفته رفته بخشی از کشور شما
را تسخیر میکنند و جنگ را به داخل مرزهای شما میکشانند» از این رو این نامه در شرایطی خطاب به ماست و خطاب به افراد

بیتفاوت است.

وی همچنین با بیان اینکه داعش امروز ساخته و پرداخته شیاطین غرب است، خاطرنشان کرد: اگر این تکفیریها و داعشیها
به موقع سرکوب نشوند، همه جا را به هم میریزند و به هیچکس رحم نمیکنند.

باقری بنابی افزود: امروز این تکفیری ها در کمین نشستهاند تا عتبات عالیات و کعبه را نیز با خاک یکسان کنند و فلسفه وجودی
آنها نابود کردن اسلام و تخریب مقدسات اسلام است، آنهم تحت لوای پرچم «لااله الا الله و محمد رسولالله(ص)». لذا اگر

جمهوری اسلامی کوچکترین غفلتی داشته باشد، فردا باید منتظر هزاران پیشامد ناگوار باشد.

رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان بناب با اذعان به اینکه فداکاری و سلحشوری رزمندگان اسلام باعث پیروزی آنها در طول
هشت سال دفاع مقدس شد، تأکید کرد: شهیدانی که امروز به عنوان مدافعان حرم وارد کشور میشوند، اصیلترین انسانها
هستند و این افراد پیشگامترین مجاهدانی هستند که هر یک از آنها بر فرد فرد ما ایرانیان حق حیات دارند و اینها پیشروترین

مدافعان حرم و مدافعان این کشورند.

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/97048/


حجتالاسلام باقری بنابی تصریح کرد: شهدایی که با عنوان مدافعان حرم وارد کشور میشوند، باید به آنها سلام و صلوات
فرستاد و از خانوادههای آنها نیز تقدیر و تجلیل کرد.

وی اذعان کرد: این تفکر امام راحل(ره) و مقام معظم رهبری است که جبهههای جنگ به خارج از مرزهای کشور کشیده شوند و
این از ابتکارات مقام معظم رهبری است.

نماینده مقام معظم رهبری و امام جمعه شهرستان بناب گفت: اگر این خاکریز سقوط کند هزاران هزار حوادث ناگوار گریبانگیر
کشور میشود و وظیفه یکایک ماست که مشت محکم به دهانهای مسموم زده شود و روزنامههای زنجیره ای که در این ارتباط

قلم فرسایی میکنند، آنها را از اطراف خود دور کنیم.

حجتالاسلام باقری بنابی در پایان خطبههای نماز جمعه شهرستان بناب به حضور میلیونی مردم در مراسم اربعین حسینی(ع)
در کربلا اشاره و اظهار داشت: بیش از 60 کشور در این مانور عظیم شرکت داشتند و در واقع کنگره عظیم مسلمانان بود که در

1400 سال گذشته اتفاق نیفتاده بود و امیدواریم این تجمعات زمینهساز ظهور حضرت ولیعصر(عج) باشد.
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